
 

 

 Referat fra bestyrelsesmøde 27-06-2024 
 
Deltagere: Jette Riis, Peter Dan Nielsen, Ann Bendixen, Claus Rendeman - suppleanter: Jan 
Nielsen 
Fraværende: Charlotte Henningsen, suppleant Peter Stiller 
Referent: Ann Bendixen 

Dagsorden: 
1. Konstituering og ansvarsfordeling 
Formand: Ann Bendixen 
Næstformand: Peter Dan Nielsen 
Kasserer: Ann Bendixen 
Sekretær: Jette Riis 
Veje og Grøfter: Peter Dan Nielsen, Claus Rendeman, Peter Stiller, Jan Nielsen 

2. Status veje og stier 
De fleste af vejene er rimelige, men trænger til at blive raspet igen. Udfordringen er, at så snart 
vejene er plane, bliver der kørt for hurtigt. 
Vær opmærksom på, at veje med midterrabat ikke bliver raspet. Hvis de veje ønskes raspet, bedes 
repræsentanter for vejen sende en mail til grundejerforeningen. 
Husk at beplantning langs vejene skal overholde Forsyningens krav til friholdelse både i højde 
4,5m 
og bredde 4m. 
Der er udfordringer med stier, der ikke bliver holdt ved lige. Vi overvejer at få lavet skilte ”til 
stranden”, så det bliver tydeligt, at det er offentligt tilgængelige stier. 

3. Status på grøfter 
Vi er i gang med at undersøge forholdene for oprensning af grøft ved Møjen. Der er rettet 
henvendelse til kommunen. 
Der er et udestående med en grøft ved Kuskevej, hvor en repræsentant for kommunen tager med 
på 
besigtigelse. 
Man må meget gerne henvende sig til bestyrelsen, hvis man oplever at udløbene på stranden er 
tilstoppede, så de kan blive gravet fri igen. 

4. Status på betalende medlemmer 
Der er pt. 423 betalende medlemmer i 2024 og 162 ikke betalende. 

5. Økonomi – budget? 
Vi har den 26. juni 2024 232.843,25 på vores konto. 

6. Opfølgning på Generalforsamlingen 
Vi får skrevet på hjemmesiden, hvornår grøfter skal være fri for beplantning, så man ikke er i tvivl 
og det kan være på plads inden oprensningen starter. 
 
7. Evt. 
De seneste referater fra bestyrelsesmøde og generalforsamling er desværre ikke på vores 
hjemmeside. Det bliver der straks rettet op på. 



 

 

Vi undersøger, om generalforsamlingen kan gøres billigere fremover, idet det er en stor post i 
regnskabet. 

Vi tilstræber at næste ordinære møde bliver i starten af september. 

Med venlig hilsen 

Bratten Grundejerforening 

Bestyrelsen 

 


